



**PATHWAYS TO
PROSPERITY**
Promoting Welcoming Communities in Canada

Pathways to Prosperity eBulletin

Reminder: Pathways to Prosperity 2021-2022 Stakeholder Annual Evaluation and Future Planning

Deadline: April 15, 2022

We are interested in finding out how we did in engaging stakeholders in the Pathways to Prosperity Partnership in 2021-2022 and are also seeking your input for future planning (e.g., Annual National Conference, Promising Practices themes, new activities and products). In order to do so, we have developed a short survey that we ask all interested parties to complete. We take your feedback and suggestions seriously and use it to continually improve our activities and products. Your input will help us greatly in designing future activities and products to best meet your needs. This survey will take approximately 10 minutes to complete. Please take the time to complete it by April 15. The survey can be found here: <https://bit.ly/evaluationp2p>

P2P 2022 Virtual Workshop Series: Upcoming Workshops in April-May

The Pathways to Prosperity 2022 Virtual Workshop Series runs from January to May 2022 and includes one virtual workshop a week on **Tuesdays at 1:00 – 2:15 PM EST**.

The series is being offered at no cost to the Pathways to Prosperity 2021 National Conference registrants and for a small fee to those who did not register for the conference. [Click here to register](#).

Upcoming workshops are:

April 5, 2022 at 1:00 PM ET

Ethnic Media for Outreach Professionals: Addressing Challenges in Newcomer Settlement and Integration by Engaging Multicultural Community Media

Chair: Blythe Irwin, MIREMS

April 12, 2022 at 1:00 PM ET

The Future is Now: Enabling Immigrant Youth Workforce Inclusion

Chair: Tasha Truant, World Education Services

April 19, 2022 at 1:00 PM ET

Amplifying Newcomer Voices During the Pandemic

Chair: Yvonne Lai, New Canadians Centre Peterborough

April 26, 2022 at 1:00 PM ET

Les besoins en main d'œuvre dans les communautés francophones en situation minoritaires

Chair: Yollande Dweme Mbukuny Pitta, University of Toronto & COPA National

May 3, 2022 at 1:00 PM ET

Supporting Immigrant Women and Gender Diverse People in the Pandemic

Chair: Paulina Babkin, Skills for Change

Virtual login information reminders will be sent to all registrants weekly. Gamification points can be claimed by attending the workshop sessions. For the series schedule and details of individual workshops, click the more information button below.

[More information](#)



**VOIES VERS LA
PROSPÉRITÉ**

Promouvoir des communautés accueillantes au Canada

Voies vers la prospérité : Bulletin électronique

Rappel : Évaluation annuelle 2021-2022 pour les parties prenantes de Voies vers la prospérité et planification future

Date limite : 15 avril 2022

Nous aimerions connaître vos impressions quant à la mobilisation des parties prenantes de Voies vers la prospérité pour l'année 2021-2022 et aussi obtenir vos commentaires pour planifier nos prochaines activités (ex. Conférence nationale annuelle, thèmes pour les pratiques exemplaires, nouvelles activités et nouveaux produits). Pour cela, nous avons développé un court sondage et nous demandons que les parties intéressées le remplissent. Nous prenons en compte sérieusement vos commentaires et suggestions et les utilisons pour améliorer continuellement nos activités et produits. Vos commentaires nous aideront grandement à élaborer nos prochains produits et activités afin de répondre au mieux à vos besoins. Le sondage prend environ 10 minutes à remplir. Veuillez s'il vous plaît le remplir d'ici le 15 avril. Le lien vers le sondage est le suivant :

<https://bit.ly/evaluationVVP>

Série d'ateliers virtuels 2022 de VVP : Les ateliers prévus en avril-mai sont

La Série d'ateliers virtuels 2022 de Voies vers la prospérité se déroule de janvier à mai 2022 et propose des ateliers chaque **mardi de 13h00 à 14h15 HE.**

Les ateliers sont gratuits pour les personnes inscrites à la Conférence nationale 2021 de VVP mais il y a un petit frais d'inscription pour les personnes qui n'y étaient pas inscrites.

[Pour s'inscrire aux ateliers, cliquez ici.](#)

Les prochains ateliers sont:

5 avril 2022 à 13h00 HE

Ethnic Media for Outreach Professionals: Addressing Challenges in Newcomer Settlement and Integration by Engaging Multicultural Community Media

Présidente : Blythe Irwin, MIREMS

12 avril 2022 à 13h00 HE

The Future is Now: Enabling Immigrant Youth Workforce Inclusion

Présidente : Tasha Truant, World Education Services

19 avril 2022 à 13h00 HE

Amplifying Newcomer Voices During the Pandemic

Présidente : Yvonne Lai, New Canadians Centre Peterborough

26 avril 2022 à 13h00 HE

Les besoins en main d'œuvre dans les communautés francophones en situation minoritaires

Présidente : Yollande Dweme Mbukuny Pitta, University of Toronto et COPA National

03 mai 2022 à 13h00 HE

Supporting Immigrant Women and Gender Diverse People in the Pandemic

Présidente : Paulina Babkin, Skills for Change

Les informations de connexion à la plateforme seront envoyées à toutes les personnes inscrites chaque semaine. Des points de ludification peuvent être gagnés par les participants aux ateliers. Pour l'horaire et des détails sur les ateliers, cliquez sur le bouton Plus d'informations ci-dessous.

[Plus d'information](#)

Pathways to Prosperity | Voies vers la prospérité

p2pcanada.ca | voiesversprosperte.ca

Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada